

I would like to enter the **MONACOGRANDPRIX[®]** **F1 “TEAM EXPERIENCE” COMPETITION 2018**

hosted by



Name: _____

Mobile Phone: + _____ Email: _____

Country of residence: _____ Nationality: _____

Terms and conditions: The Competition runs from 09:00 to 14:00 on Thursday 24th May with a live draw at MGP Live, Place d'Armes at 14:00; Prize Winners will be notified on their mobile phones; the results of the draw are final; Prizes have no commercial value and may not be resold or transferred; An unclaimed prize will be returned into the draw; Winners hereby consent to the use of any images and recordings of the Team Experience at MGP Live and waive all claims against ACM and its affiliates in relation thereto. The participant hereby waives all claims he/she may have against ACM, its affiliates, agents, officers and personnel in relation to the competition.

I am over 16 years old.

Signed:



F A N Z O N E

J'aimerais participer au concours **MONACO** GRANDPRIX[®] F1 "TEAM EXPERIENCE" 2018

présenté par



Nom :

Tél. Mobile : + Email :

Pays de résidence : Nationalité :

Conditions générales : Le concours sera réalisé de 09h00 à 14h00 jeudi 24 mai avec un tirage au sort au MGP Live, Place d'Armes à 14h00 ; les vainqueurs seront informés sur leur portable ; les résultats du tirage au sort sont définitifs ; les prix n'ont pas de valeur commerciale et ne pourront être revendus ou transférés ; un prix non réclamé sera remis au tirage ; les vainqueurs consentent à l'utilisation de toutes images et enregistrements du 'Team Experience' durant le MGP Live et renoncent à toute réclamation à cet égard contre l'ACM et ses filiales. Le participant renonce à toute réclamation qu'il/elle pourrait avoir contre l'ACM, ses filiales, agents, préposés et personnel relative à ce concours.

J'ai plus de 16 ans.

Signature :

